
Statusrapport fra styret. 

Styret har i løpet av høsten forsøkt å skaffe finansiering for å bygge nye garasjer. Vi har fått 
avslag på lånesøknadene. Det hadde hjulpet dersom vi hadde hatt eiendom eller bygningsmasse 
som vi kan pantsette. Det ser ut til at det eneste vi kan gjøre for å påvirke bankene i vår favør er 
å ha en del egenkapital. Da må vi spare penger over flere år. Hvordan dette skal skje vil vi 
komme tilbake til, men det betyr at det vil ta lang tid før vi kan få nye garasjer. 

Styrets har mottatt en del søknader om å få tillatelse til å lade elbil i garasjene. Styret må avslå 
søknadene, kapasiteten på det elektriske anlegget er sprengt. 

Medier som er opptatt av bil forteller at det kommer mange nye elbiler på markedet i løpet av 2020-
2021. Flere av disse har både fornuftig pris og lang rekkevidde. Statistikken sier at allerede nå er ca. 
50% av nybilsalget elbil, og trenden tilsier at denne andelen vil øke. Meningsmålingen vi hadde 
tidligere i år viste at et overveldende flertall av beboerne ønsker ladebokser. 

Styret hadde et håp om at ladebokser skulle installeres i nye garasjer. Sånn blir det ikke, så vi satser 
på å anskaffe ladebokser så snart som mulig i de gamle garasjene. 

Vi regner med å vite mer om mulighetene i løpet av desember. Dersom alt går som vi ønsker, så vil vi 
avholde et beboermøte / generalforsamling tidlig i 2020. Det hadde vært fint å ha ladebokser i 
garasjene til de som ønsker det før sommerferien 2020. 

Roald Heitmann 

Styreleder 
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